
 

 

Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 27. august 2024 
kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet  
 

REFERAT 
 

1. Godkendelse af dagsorden og referat  
Referat og dagsorden blev godkendt 
 

2. Meddelelser  
a. Ledelse 

- Opstart 
Kort orientering om skolestarten med fokus på 0. klasse. 
Oplæg om Low arousal, konflikthåndtering og børnesyn – SPOT ON! 
Skolens traditioner (første skoledag + fællesskabsugerne, september: 
skolefest og store læsedag) 

- 10. klasse 
Der er pt. 48 indskrevne elever. Det er en god gruppe unge mennesker, 
hvor der er brug for at arbejde med elevernes sociale, personlige og 
faglige kompetencer. De har fået en god opstart, og intro-dagene har 
været en succes, da eleverne og lærerne har haft mulighed for at lære 
hinanden godt at kende. MOVE har været med til at planlægge og 
gennemføre Intro-dagene.  

- Arbejdstidsregistrering 

Medarbejdere + pæd. Ledere: daglig registrering og månedlig 
monitorering af ledelse (pæd. Ledelse og skoleleder). System: Fix 
og Flex.  

b. Formandskab 
- Onlinemøde i dag om budgetforslag, Thomas Medom 
-  

c. Elevråd 
- På det første elevrådsmøde er elevrådet blevet konstitueret:  

- Formand: Osamo 9A 
-Næstformand: Asiya 4B 
-Kasserer: Mahammed 5B 
-Sekretær: Ludvig 6C 
- Undervisningsmiljørepræsentant: Mohammad 

- På det første elevrådsmøde er det lavet et fordelingsskema over 
fodboldbanen. 8.+9. klasse har dog ikke fået så mange tider ved 
boldbanerne, fordi de har fået udgangstilladelse og derfor spiller de ikke 
så meget fodbold mere.  

- Ønsker fra elevrådet: Et rum til 8.-9. klasserne til hygge fx med en sofa og 
nogle spil  

 
3. Konstituering af skolebestyrelsen  

- Formandsskabet: Jan og Line deler opgaven 



 
 

4. Budget 
- Skolens ledelse og adminstrative leder har arbejdet videre på det tidligere 

afviste budget. Budgettet går stadig ikke op, men skolen ender med en 
gæld på 5,5 mio. med udgangen af 2024.  

- Skolebestyrelsen har et ønske til fremadrettet visualisering af budget: En 
mere detaljeret udgave af budgettet, hvor bestyrelsen gerne vil have 
indblik i underposterne 

- Skolen har i dette skoleår sparret på følgende:  
o 10. klasse introtur inkl. lærerlønninger dertil 
o Overnatning i 4.+ 8. klasse 

- Konsekvenserne for skolen på baggrund af underskuddet: Vi skal lave en 
handleplan. Her afventer vi den nye budgetfordeling. Underskuddet skal 
vendes med udgangen af 2028.  

- Budgettet godkendes af skolebestyrelsen med en kommentar omkring 
bekymringerne 
Vi har som skolebestyrelsen valgt at godkende budgettet for 2024 for ikke 
at gøre skolen ukampdygtig i forhold til økonomi og beslutninger.  
Dog skal det bemærkes, at skolebestyrelsen ikke finder det holdbart at 
være tvunget til at køre med så stort et underskud - et underskud, der 
primært bunder i et underfinansieret skolevæsen og øgede udgifter til 
specialområdet i Aarhus Kommune.  
Af samme årsager arbejder skolebestyrelsen sammen med alle andre 
skolebestyrelser i Aarhus Kommune på at få lavet en ny tildelingsmodel, 
der gør økonomien på skolerne styrbar for skolerne. 

 
5. Spisning  

 
6. Skoleåret 2024/2025 PKT. UDSÆTTES TIL NÆSTE MØDE 

                           
 

7. Skolefest  
- Hvornår? 12. september 2024 
- Hvor længe? kl. 17.00-20.00 
- Hvem? Alle elever og deres familier er inviteret (forældre og søskende) 
- Hvordan inddrages elever og forældre? Hver årgang står for en 

aktivitet/bod.  
- Hvad skal overskuddet gå til? Overskuddet går til elevrådet, som bruger 

pengene til trivselsindsatser for skolens elever. 6. årgang tjener penge 
ved salg af slushice og kage, som bliver et tilskud til deres lejrtur.   

- Hvad er skolebestyrelsesrolle? Skolebestyrelsen står for salg af sodavand 
til festen og pynter boden 

- Der skal være en mere klar udmelding omkring billetter/klip 
- Vagtskema for skolebestyrelsens bod laves på dagen – der er mest run på 

mellem 17 og 18 
 

8. Forældremøder (10 min.) 

- Fordeling af årgangene:  

0. årgang: Anna + Jan 



 
1. årgang: Inge 

2. årgang: Fordeles senere 

3. årgang: Line 

4. årgang: Maria 

5. årgang: Fordeles senere 

6. årgang: Fordeles senere 

7. årgang: Inge 

8. årgang: Jan 

9. årgang: ingen 

10. årgang: ingen 

Specialklasser: ingen 
Fokusskolen: ingen 
 

- Gennemgang af powerpoint 

 
9. Evt. (5 min.) 

o Ønske om at sætte “Smartphonefri barndom” på dagsordenen. 
Her bliver der også nævnt et oplæg for 0.-3. klasse kaldet 
“Flimmer”, og den 5. november er der et gratis webinar om 
temaet fra “Aarhus forældreorganisation” – LINK: FOLA 
(foreninglet.dk) 

 

 

https://2993.foreninglet.dk/memberportal/subscribe/index/148230
https://2993.foreninglet.dk/memberportal/subscribe/index/148230

